
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 1

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 4 Abril 2022

Hora inicio/fin: 20:00 / 21:45

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Anunciación Lainez Castel
D. Ramón Muñoz Buj
D. Jose Ramón Broncano García
Dª. Encarna Marmaneu Aguilar
D. Raúl Cantos Salvador
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. Rubén Egea Alba
D. Ramón Cifre Andreu
D. Enrique Javier Guillamón Pradas
D. Matías Miranda Palanques
D. Antonio Lara Falcó

M  iembros ausentes:  

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
D. Pedro Gómez Simón
Dª. Luz María Ramos Casas
D. Jesús Emilio Pérez Almazán
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Alexandra Lipan
D. Héctor Altava Meliá
D. Pascual Barreda Martínez
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Vicente Gonell Mulet
D. Emilio Meneses Morejón
D. Eugeni Fabregat Ros

Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera
AVV Cultural  Cardenal Costa y Adyacentes.
AVV Las Galeras y Adyacentes
AVV. Los Ángeles
AVV. Rei En Jaume
AVV. Santo Domingo
AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. La Dehesa
AVV. San Lorenzo
AVV. Racó Mercader
AMPA Colegio Grans i Menuts

EXCUSA AUSENCIA (*)

Presidente (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldía)(*)
Vocal (PSOE)
Vocal (PSOE)
Vocal (C’S)
Vocal (P Popular)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)(*)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
Vocal (Vox)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.(*)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady(*)
AMPA Ceip Vicente Artero(*)
AVV. Morterás
AVV. Partida Benadresa
AVV. San José Obrero – Cremor
AVV. Maset Blau
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Dª. Eva Valero Martínez
Dª. Esther Franch Gimeno

AMPA CP. Benadresa
AMPA CP. Jamie I

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DEL  CONSEJO  DE  DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 21 DE DICIEMBRE DE 2021.

Se aprueba el acta ordinaria del Consejo de Distrito Oeste celebrado el  21 de 
diciembre de 2021, por unanimidad de los miembros del Consejo.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

La Sra. Presidenta recuerda que al acercarse las fechas en que las Asociaciones de 
Vecinos realizan actos y fiestas, todo lo referido a las ocupaciones de vía pública hay que 
solicitarlas con un mes de antelación como mínimo.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por  parte  de  la  Secretaria  se  procede  a  la  lectura  de  las  contestaciones 
relacionadas con las peticiones realizadas en los Consejos anteriores.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Matías Miranda, representante de la AVV Racó del Mercader, solicita la 
limpieza de las cunetas, dado que cada vez más, la hierba ocupa parte del camino con lo 
que cual dificulta el paso de vehículos y peatones.

Pregunta  que  cuando  se  pasarán  por  Racó  del  Mercader  para  cambiar  la 
iluminación de las farolas, por lo visto se han ido cambiando a led las farolas de todas las 
urbanizaciones del Distrito Oeste menos en la Urbanización de Racó del Mercader.

Solicitan la instalación de un cartel indicativo para poda, ya que han cambiado la 
ubicación para depositar la misma.

Reitera la petición de instalación de 4 papeleras, concretamente en las siguientes 
calles:  -  Alquerías  del  Niño  Perdido,  Benafer  (donde  hay  una  farola),  Alfondeguilla, 
Villamalefa.

El Sr. Ramón Cifre, representante de la AVV La Dehesa, reitera la petición de 6 
bancos y  3 papeleras, dado que son insuficientes con las que hay.

En la parada de autobús de la Urbanización, justo detrás, hay tres trapas que al 
estar mal selladas desprenden un fuerte olor, por lo que solicita que se arreglen o se sellen 
para no producir estos fuertes olores.

Próximo a la parada de autobús hay un paso de cebra, solicita que se vuelva a 
pintar dado que apenas se aprecia. Justo al lado se solicita una señal vertical de prohibido 
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estacionar,  ya que los vehículos estacionan allí  y los peatones tienen que bajar  por la 
carretera para acceder a la parada de autobús. 

El  Sr.  Rubén  Egea,  representante  de  la  AVV  Raval  Universitari,  reitera  la 
petición de instalar una farola más en la calle Ceramista Manolo Safont, justo donde está el 
nuevo  Centro  de  Salud,  dado  que  cuando  anochece  está  muy  oscuro  y  puede  ser 
peligroso.

Reitera la petición de un baño en el Parque Carmen Albert.

El  Sr.  José Ramón Broncano, representante de la AVV Los Ángeles, solicita 
que se revise el formato informático en el que se envía la convocatoria y el acta, dado que 
tiene problemas para abrirlo, tanto por wasap como por mail.

En el Camino Mal Vestit con calle Cabo de Santa Pola hay instalados dos espejos, 
como la hierba crece, es necesario que se pode para que no los tape.

Reitera la petición de que en la Avda. Alcora se tire una solera de hormigón para 
poner encima el contenedor de orgánico.

Reitera la petición de una reunión con el Concejal de Movilidad, sobre todo ahora 
que vamos de cara al verano y no quieren el servicio de taxicas, sino  servicio de autobús. 

Solicitan más presencia policial en la Urbanización debido a la oleada de robos que 
se están produciendo en los alrededores. 

El  Sr.  Oscar Cantos, representante de la AVV  Santo Domingo, solicita en la 
nueva obra colindante al Grupo (22 UE-I), que recae a la Cuadra Lairón se instalen rebajes 
de bordillos, concretamente 5; Que se pinten 3 pasos de peatones, y señalización vertical, 
como sentido obligatorio, ceda el paso, prohibido giro a la izquierda y giro a la derecha. 

Reiteran la queja de que los conductores de autobús (L-16) que discurren por la 
N-340a, concretamente en la parada de Estepark, hacen una parada larga y aprovechan 
para orinar en el callejón que da acceso al Grupo. Con los olores que ello supone.

En  la  plaza  del  Grupo  existen  3  árboles  que  están  dañando  el  pavimento, 
levantándolo un palmo con las raíces de los mismos. Se solicita que sean retirados y no 
repuestos.  Se ha presentado instancia en registro general  con número de Registro de 
Entrada 12030, de fecha 21 de febrero de 2022.

El  Sr.  Jose Vicente Álvarez, representante de la AVV  El Saboner,  reitera la 
petición del reparcheo  en la Cuadra Saboner. Además solicita que se repare el bache que 
hay en la Cuadra La Salera, justo en el paso de peatones que hay delante de la Piscina de 
la Salera.

Solicita más presencia policial, dado que en poco tiempo han entrado a robar a 7 
viviendas de alrededor. 

El Sr. Pedro Bermudez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
indica que en la rotonda de la Ctra. Alcora, con Cuadra los Cubos, bajando a Castelló hay 
un bache grande que necesita ser reparcheado.

La  Sra. Encarna Marmaneu, representante de la AVV Rei en Jaume,  solicita 
que la barredora de orillas pase por la Cuadra Borriolenc, dado que solo llega hasta en 
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entrador Mestrets.  Al mismo tiempo solicitan que los barrenderos entren a barrer en el 
Grupo San Enrique.

Solicitan que el Ecoparque Móvil se podría poner una semana en la parte de atrás 
del cementerio y otra semana en Mestrets, donde acaba el recinto municipal de la grúa.

Justo en la pequeña rotonda provisional de delante de la Dusen hay un bache que 
es peligroso para la circulación, solicita que se repare hasta que se inicien los trabajos.

El  Sr.  Enrique  Javier  Guillamón,  representante  de  la  AVV  San  Lorenzo, 
informa que hace un tiempo se personaron el Concejal Jose Luís y un Técnico Municipal 
para estudiar el hacer las aceras más anchas desde la Cuadra Saboner hasta el Grupo 
Rosario. También inspeccionaron las aceras de la calle Albaida y la Plaza Urban. Pregunta 
cuando se iniciarán ambos trabajos.

En la calle Santa Magdalena solicita que se limpie el conducto existente, dado que 
está embozado de hierbas y basura.

Solicita que se limpie el solar existente en la calle Esperanza con la calle Puçol, 
dado que la hierba ya sale por la pared exterior y tapa incluso la acera, con lo que dificulta 
el paso.

Solicita que en la Cuadra Saboner, con calle Nueva (justo delante de la carnicería) 
se instale un badén de goma para reducir así la velocidad.

El  Sr.  Pablo Ibañez, representante de la A. Veinal i  Esportiva Venta Nova, 
informa que en el nuevo carril bici existen unos bolardos de hormigón que más de la mitad 
están en mal estado, de hecho en algunos se llega a ver la varilla de hierro que puede ser 
peligroso para los vehículos. Ya abrió un SMC el 24 de febrero de 2022, con el número 
2202950, pero todavía no ha recibido contestación alguna.

Comenta y agradece que ya están instaladas las 5 farolas que se solicitaron en la 
zona del  carril bici dirección Venta Nova.

Informa que como consecuencia de la construcción del carril bici no se hizo de 
forma correcta la canalización del agua, esto hace que cuando llueve dicha agua caiga en 
las viviendas que hay bajo y se lleguen a inundar. Solicita que se revise y que se ponga 
solución al respecto. Ya se solicitó por registro de entrada número 15190.

Solicita que se finalice la zona verde a la salida de Venta Nova, que se instalen 
bancos, aparatos de gimnasia, tal y como se acordó con una visita del Concejal Jose Luís 
y un Técnico Municipal.

Informa que las  15 farolas,  dirección a la  autopista desde Venta  Nova siguen 
fundidas.

Reclama que se vacíen los contenedores de reciclaje de forma más asidua, sobre 
todo los contenedores de papel.

El Sr. Antonio Lara, representante del AMPA Colegio Grans i Menuts, aporta 
un escrito reiterando el peligro que hay  en los alrededores del Colegio como consecuencia 
del constante paso de vehículos de gran tonelaje en los lindes del centro escolar y por 
tanto la problemática que esto supone sobre todo en horario de entrada y salida. Ante este 
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peligro, han propuesto en dicho escrito unas posibles soluciones a valorar por parte de los 
técnicos municipales.  

La  Sra.  Laura Bachero, representante de la AVV. Y propietarios del Grupo 
San Arturo, solicita que se limpie el solar ubicado en la parte de detrás de los campos de 
fútbol de San Lorenzo.

Informa que en la calle Alcira número 16, hay una torre de luz con desconchados y 
peligroso en la vía pública, por lo que informa Brigadas Municipales pusieron unas vallas 
para prevenir del peligro, pero todavía no se ha hecho nada al respecto.

Reitera la petición de instalar farolas en la parte más alta del Parque Mérida, al 
lado de los campos de futbol. En esa zona no hay ninguna por lo que es necesario tener 
iluminación ya que por la noche hay mucha oscuridad y puede ser peligroso.

Solicita  un  Ecoparque  Móvil  tanto  para  el  Grupo  San  Arturo  como  para  San 
Lorenzo.

Informa que llamaron desde el Ayuntamiento para pintar el local de la asociación, 
solicita que se vuelva a llamar al número de teléfono 652-01-11-36 para poder quedar con 
ella, que es la presidenta.

El  Sr. Ramón Muñoz, representante de  la AVV. Las Galeras y Adyacentes, 
reiteran la petición de autobús de forma regular.

Informa que la  calle  Puerto del  Remolcador no se ha asfaltado,  que solo han 
reparcheado y además dejaron el escombro delante de la puerta del Sr. Ramón.

En la calle Puerto del Remolcador hay un contenedor de basura (verde) que no 
hay tapa, como consecuencia de estas últimas lluvias se ha llenado de agua. Solicita que 
se cambia por otro contenedor en condiciones.

En la calle Sierra San Cristóbal hay un trasnformador, que según informa el Sr. 
Ramón no está en uso durante mucho tiempo.  Está vallado y resulta peligroso por  el 
estado en el que se encuentra. Solicita una solución en la mayor brevedad posible.

Solicita que se limpie la urbanización de forma más asidua, de cada mes y medio 
es mucho tiempo.

Dado que se están ocasionando robos en la Urbanización y alrededores informa 
que se requiere de más presencia policial.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV. La Choquera, reitera 
una petición con Urbanismo para que se les informe sobre el proyecto de urbanización de 
la Choquera.

La  Sra. Anunciación  Lainez,  representante  de  la  AVV.  Cultural  Cardenal 
Costa y Adyacentes, pone de manifiesto el malestar de los vecinos ante el gran volumen 
de ocupación de viviendas en el barrio.

Informa que los vecinos de la Calle San Blas, le han trasladado el malestar sobre 
la  retirada  y  no  reposición  de  los  bolardos  en  la  calle,  esto  hace  que  los  vehículos 
estacionen sobre la acera y cuando los vecinos quieren salir a la calle, no pueden caminar 
por la acera, sino por la calzada, con el peligro que ello conlleva. Informan que se le envió 
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mail  al  Concejal  Jorge Ribes el  pasado 18 de marzo de 2022 y a Fernando Navarro, 
Presidente de la Junta del Distrito Centro.

En la calle Cronista Muntaner n.º 30, existe un inmueble de hace unos 50 años, 
que cuando se construyó la nueva estación de tren no se llegó a expropiar y ahora, con la 
aprobación del Plan General queda como “pendiente de desarrollo”,  esto hace que los 
vecinos de esta finca no pueden hacer ningún tipo de reforma, ni conceder licencia de 
actividad en los locales comerciales. Quiere poner de manifiesto este malestar que tienen 
los vecinos.

En la Avda. Alcora, en el lateral del sube y baja, en el carril de la derecha subiendo 
a Alcora, hay un tramo lleno de socavones, informa que ya se denunció por redes sociales 
estas fiestas de la Magdalena y que de forma provisional se reparcheó, pero se considera 
necesario asfaltar todo el tramo.

Reitera  la  petición  de  reparar  las  juntas  de  dilatación  de  la  estación  de  tren, 
informa que cada vez están peor, incluso en algún tramo se llega a ver las vigas.

Reitera  la  petición  de  poner  una  solución  a  las  bandas  rugosas  de  la  Plaza 
Donoso Cortés, como forrarlas de goma o tirar hormigón para hacer un badén más largo y 
así se disminuirá la velocidad.

Informa  que  en  local  de  la  asociación,  hay  una  pequeña  habitación  que  es 
utilizada por la gente mayor donde guardan el  material  para la gimnasia,  que hace un 
fuerte olor a humedad. Solicita que sea revisado y en su caso reparado.

Pregunta que los presupuestos participativos del 2019 ya aprobados, cuando se 
van a ejecutar.

Recuerda que queda pendiente la reparación del talud de la calle Costa Rica en el 
Grupo Roser.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y cuarenta y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman  el 
Presidente y la Secretaria del Consejo, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 1

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 4 d’ abril de 2022

Hora inicie/fi: 20:00 / 21:45

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Anunciación Lainez Castel
D. Ramón Muñoz Buj
D. Jose Ramón Broncano García
Dª. Encarna Marmaneu Aguilar
D. Raúl Cantos Salvador
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. Rubén Egea Alba
D. Ramón Cifre Andreu
D. Enrique Javier Guillamón Pradas
D. Matías Miranda Palanques
D. Antonio Lara Falcó

M  embr  e  s absents:  

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
D. Pedro Gómez Simón
Dª. Luz María Ramos Casas
D. Jesús Emilio Pérez Almazán
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Alexandra Lipan
D. Héctor Altava Meliá
D. Pascual Barreda Martínez
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Vicente Gonell Mulet
D. Emilio Meneses Morejón

Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera
AVV Cultural  Cardenal Costa y Adyacentes.
AVV Las Galeras y Adyacentes
AVV. Los Ángeles
AVV. Rei En Jaume
AVV. Santo Domingo
AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. La Dehesa
AVV. San Lorenzo
AVV. Racó Mercader
AMPA Colegio Grans i Menuts

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Presidente (PSOE)(*)
Vocal (Alcaldía)(*)
Vocal (PSOE)
Vocal (PSOE)
Vocal (C’S)
Vocal (P Popular)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)(*)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
Vocal (Vox)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.(*)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady(*)
AMPA Ceip Vicente Artero(*)
AVV. Morterás
AVV. Partida Benadresa
AVV. San José Obrero – Cremor
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D. Eugeni Fabregat Ros
Dª. Eva Valero Martínez
Dª. Esther Franch Gimeno

AVV. Maset Blau
AMPA CP. Benadresa
AMPA CP. Jamie I

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia 
establit:  

1º.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DEL  CONSELL  DE  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 21 DE DESEMBRE DE 2021.

S'aprova l'acta ordinària del Consell de Districte Oest celebrat el 21 de desembre 
de 2021, per unanimitat dels membres del Consell.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

La Sra. Presidenta recorda que a l'acostar-se les dates en què les Associacions de 
Veïns realitzen actes i festes, tot allò que s'ha referit a les ocupacions de via pública cal 
sol·licitar-les amb un mes d'antelació com a mínim.

3º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària es procedix a la lectura de les contestacions relacionades 
amb les peticions realitzades en els Consells anteriors.

4º.- PRECS I PREGUNTES

El  Sr.  Matías Miranda, representant de l'AVV  Racó del Mercader, sol·licita la 
neteja de les cunetes, atés que cada vegada més, l'herba ocupa part del camí amb el que 
qual dificulta el pas de vehicles i vianants.

Pregunta  que  quan  es  passaran  per  Racó  del  Mercader  per  a  canviar  la 
il·luminació dels fanals, pel que s'ha vist s'han anat canviant a led els fanals de totes les 
urbanitzacions del Districte Oest menys en la Urbanització de Racó del Mercader.

Sol·liciten la instal·lació d'un cartell  indicatiu per a poda, ja que han canviat  la 
ubicació per a depositar la mateixa.

Reitera  la  petició  d'instal·lació  de  4  papereres,  concretament  en  els  carrers 
següents: - les Alqueries, Benafer (on hi ha un fanal), Alfondeguilla, Villamalefa.

El  Sr.  Ramón Xifre,  representant  de l'AVV  La Devesa,  reitera la  petició  de 6 
bancs i  3 papereres, atés que són insuficients amb les que hi ha.

En la parada d'autobús de la Urbanització,  just  darrere, hi  ha tres trapes que a 
l'estar mal segellades desprenen una forta olor, per la qual cosa sol·licita que s'arreglen o 
se segellen per a no produir estes fortes olors.

Pròxim a la parada d'autobús hi ha un pas de zebra, sol·licita que es torne a pintar 
atés  que  a  penes  s'aprecia.  Justo  al  costat  se  sol·licita  un senyal  vertical  de  prohibit 
estacionar, ja que els vehicles estacionen allí i els vianants han de baixar per la carretera 
per a accedir a la parada d'autobús. 
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El Sr. Rubén Egea, representant de l'AVV Raval Universitari, reitera la petició 
d'instal·lar un fanal més en el carrer Ceramista Manolo Safont, just on està el nou Centre 
de Salut, atés que quan fosqueja està molt fosc i pot ser perillós.

Reitera la petició d'un bany en el Parc Carmen Albert.

El  Sr.  José Ramón Broncano, representant de l'AVV  Los Angeles,  sol·licita 
que es  revise  el  format  informàtic  en què s'envia  la  convocatòria  i  l'acta,  atés  que té 
problemes per a obrir-ho, tant per wasap com per mail.

En El Camí Mal Vestit amb carrer Cap de Santa Pola hi ha instal·lats dos espills, 
com l'herba creix, és necessari que es pode perquè no els tape.

Reitera la petició que en l'Av. L'alcora es tire una solera de formigó per a posar 
damunt el contenidor d'orgànic.

Reitera la petició d'una reunió amb el Regidor de Mobilitat, sobretot ara que anem 
de cara a l'estiu i no volen el servici de taxicas, sinó  servici d'autobús. 

Sol·liciten més presència policial en la Urbanització degut a l'onada de robatoris que 
s'estan produint en la contornada. 

El  Sr.  Oscar Cantells, representant de l'AVV  Santo Domingo, sol·licita en la 
nova obra contigu al Grup (22 UE-I), que recau a la Quadra Lairón s'instal·len rebaixos de 
rastells, concretament 5; Que es pinten 3 passos de vianants, i senyalització vertical, com a 
sentit obligatori, cedisca el pas, prohibit gir a l'esquerra i gir a la dreta. 

Reiteren la queixa que els conductors d'autobús (L-16) que discorren per la N-
340a, concretament en la parada d'Estepark, fan una parada llarga i aprofiten per a orinar 
en el carreró que dóna accés al Grup. Amb les olors que això suposa.

En la plaça del Grup existixen 3 arbres que estan danyant el paviment, alçant-ho 
un pam amb les arrels dels mateixos. Se sol·licita que siguen retirats i no reposats. S'ha 
presentat instància en registre general amb Número de Registre d'Entrada 12030, de data 
21 de febrer de 2022.

El Sr. Jose Vicente Álvarez, representant de l'AVV El Saboner, reitera la petició 
del reparcheo  en la Quadra Saboner. A més sol·licita que es repare el clot que hi ha en la 
Quadra La Salera, just en el pas de vianants que hi ha davant de la Piscina de la Salera.

Sol·licita més presència policial, atés que en poc de temps han entrat a robar a 7 
vivendes d'al voltant. 

El  Sr.  Pedro  Bermudez,  representant  de l'AVV Grup Reis  i  Ctra.  L'alcora, 
indica que en la rotonda de la Ctra. L'alcora, amb Quadra els Poals, baixant a Castelló hi 
ha un clot gran que necessita ser reparcheado.

La  Sra. Encarna Marmaneu, representant de l'AVV Rei En Jaume, sol·licita 
que la barredora de vores passe per la Quadra Borriolenc, atés que només arriba fins en 
atrevit Mestrets. Al mateix temps sol·liciten que els agranadors entren a agranar en el Grup 
SAN Enrique.
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Sol·liciten que l'Ecoparc Mòbil es podria posar una setmana en la part de darrere 
del cementeri i una altra setmana en Mestrets, on acaba el recinte municipal de la grua.

Justo en la xicoteta rotonda provisional de davant de la Dusen hi ha un clot que és 
perillós per a la circulació, sol·licita que es repare fins que s'inicien els treballs.

El Sr. Enrique Javier Guillamón, representant de l'AVV SAN Lorenzo, informa 
que fa un temps es van personar el Regidor Jose Lluïu i un Tècnic Municipal per a estudiar 
el fer les voreres més amples des de la Quadra Saboner fins al Grup Rosario. També van 
inspeccionar  les voreres del  carrer  Albaida i  la  Plaça Urban.  Pregunta quan s'iniciaran 
ambdós treballs.

En el carrer Sant Magdalena sol·licita que es netege el conducte existent, atés 
que està embossat d'herbes i fem.

Sol·licita que es netege el  solar existent en el  carrer Esperanza amb el carrer 
Puçol, atés que l'herba ja ix per la paret exterior i tapa inclús la vorera, amb la qual cosa 
dificulta el pas.

Sol·licita que en la Quadra Saboner, amb carrer Nou (just davant de la carnisseria) 
s'instal·le un gual de goma per a reduir així la velocitat.

El  Sr.  Pablo Ibañez,  representant  de la A.  Veinal  i  Esportiva Venda Nova, 
informa que en el nou carril bici hi ha uns bol·lards de formigó que més de la mitat estan en 
mal estat, de fet en alguns s'arriba a veure la vareta de ferro que pot ser perillós per als  
vehicles.  Ja va obrir  un SMC el  24 de febrer de 2022,  amb el  número 2202950,  però 
encara no ha rebut cap contestació.

Comenta i agraïx que ja estan instal·lades les 5 fanals que es van sol·licitar en la 
zona del  carril bici direcció Venda Nova.

Informa que com a conseqüència de la construcció del carril bici no es va fer de 
forma correcta la canalització de l'aigua, açò fa que quan plou la dita aigua caiga en les 
vivendes que hi ha davall i s'arriben a inundar. Sol·licita que es revise i que es pose solució 
respecte d'això. Ja es va sol·licitar per registre d'entrada número 15190.

Sol·licita que es finalitze la zona verda a l'eixida de Venda Nova, que s'instal·len 
bancs, aparells de gimnàstica, tal com es va acordar amb una visita del Regidor Jose Lluïu 
i un Tècnic Municipal.

Informa que les 15 fanals,  direcció a l'autopista des de Venda Nova seguixen 
foses.

Reclama que  es  buiden  els  contenidors  de  reciclatge  de  forma més assídua, 
sobretot els contenidors de paper.

El  Sr.  Antonio Lara, representant de l'AMPA Col·legi Grans i Menuts,  aporta 
un escrit reiterant el perill que hi ha  en la contornada del Col·legi com a conseqüència del 
constant  pas de vehicles de gran tonatge en els  límits del  centre escolar  i  per  tant  la 
problemàtica que açò suposa sobretot en horari d'entrada i eixida. Davant d'este perill, han 
proposat en el dit escrit unes possibles solucions a valorar per part dels tècnics municipals. 
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La  Sra.  Laura Bachero,  representant de l'AVV.  I  propietaris del  Grup SAN 
Arturo, sol·licita que es netege el solar ubicat en la part de darrere dels camps de futbol 
de SAN Lorenzo.

Informa  que  en  el  carrer  Alzira  número  16,  hi  ha  una  torre  de  llum  amb 
escrostonats i perillós en la via pública, per la qual cosa informa Brigades Municipals van 
posar unes tanques per a previndre del perill, però encara no s'ha fet res respecte d'això.

Reitera la petició d'instal·lar fanals en la part més alta del Parc Mèrida, al costat 
dels camps de futbol. En eixa zona no hi ha cap pel que és necessari tindre il·luminació ja 
que a la nit hi ha molta foscor i pot ser perillós.

Sol·licita un Ecoparc Mòbil tant per al Grup SAN Arturo com per a SAN Lorenzo.

Informa que van cridar des de l'Ajuntament per a pintar el local de l'associació, 
sol·licita que es torne a cridar al número de telèfon 652-01-11-36 per a poder quedar amb 
ella, que és la presidenta.

El Sr. Ramón Muñoz, representant de l'AVV. Les Galeres i Adjacents, reiteren 
la petició d'autobús de forma regular.

Informa  que  el  carrer  Port  del  Remolcador  no  s'ha  asfaltat,  que  només  han 
reparcheado i a més van deixar la runa davant de la porta del Sr. Ramón.

En el carrer Port del Remolcador hi ha un contenidor de fem (verd) que no hi ha 
tapa,  com a conseqüència d'estes  últimes pluges s'ha omplit  d'aigua.  Sol·licita  que es 
canvia per un altre contenidor en condicions.

En el carrer Sierra SAN Cristóbal hi ha un trasnformador, que segons informa el 
Sr. Ramón no està en ús durant molt de temps. Està tanca i resulta perillós per l'estat en 
què es troba. Sol·licita una solució en la major brevetat possible.

Sol·licita que es netege la urbanització de forma més assídua, de cada mes i mig 
és molt de temps.

Atés que s'estan ocasionant robatoris en la Urbanització i contornada informa que 
es requerix de més presència policial.

La Sra. Concepció Guillamón, representant de l'AVV. La Choquera, reitera una 
petició  amb  Urbanisme  perquè  se'ls  informe  sobre  el  projecte  d'urbanització  de  la 
Choquera.

La Sra. Anunciació Lainez, representant de l'AVV. Cultural Cardenal Costa i 
Adjacents, posa de manifest el malestar dels veïns davant del gran volum d'ocupació de 
vivendes en el barri.

Informa que els veïns del Carrer SAN Blas, li han traslladat el malestar sobre la 
retirada i no reposició dels bol·lards en el carrer, açò fa que els vehicles estacionen sobre 
la vorera i quan els veïns volen eixir al carrer, no poden caminar per la vorera, sinó per la 
calçada, amb el perill que això comporta. Informen que se li va enviar mail al Regidor Jorge 
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Ribes el  passat  18 de març de 2022 i  a Fernando Navarro,  President  de la  Junta del 
Districte Centre.

En el carrer Cronista Muntaner núm. 30, hi ha un immoble de fa uns 50 anys, que 
quan es va construir  la  nova estació  de tren no es  va arribar  a expropiar  i  ara,  amb 
l'aprovació del Pla General queda com a “pendent  de desenrotllament”,  açò fa que els 
veïns d'esta finca no poden fer cap tipus de reforma, ni concedir llicència d'activitat en els 
locals comercials. Vol posar de manifest este malestar que tenen els veïns.

En l'Av. L'alcora, en el lateral del puja i baixa, en el carril del dret pujant a L'alcora, 
hi ha un tram ple de clots, informa que ja es va denunciar per xarxes socials estes festes 
de la Magdalena i que de forma provisional es reparcheó, però es considera necessari 
asfaltar tot el tram.

Reitera la petició de reparar les juntes de dilatació de l'estació de tren, informa que 
cada vegada estan pitjor, inclús en algun tram s'arriba a veure les bigues.

Reitera la petició de posar una solució a les bandes rugoses de la Plaça Graciós 
Cortés,  com  forrar-les  de  goma  o  tirar  formigó  per  a  fer  un  gual  més  llarg  i  així  es 
disminuirà la velocitat.

Informa que en local de l'associació, hi ha una xicoteta habitació que és utilitzada 
per la gent major on guarden el material per a la gimnàstica, que fa una forta olor a humitat. 
Sol·licita que siga revisat i si és el cas reparat.

Pregunta que els pressupostos participatius del 2019 ja aprovats, quan es van a 
executar.

Recorda que queda pendent la reparació del talús del carrer Costa Rica en el 
Grup Roser.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-una 
hores i quaranta-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la 
Secretària del Consell, en el lloc i la data al principi expressats.
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